
Odborná komise sekce Buggy 1:8 I.C. 
RC AUTOKLUBU České Republiky 

Zápis č. 4/2006 
 

Zápis z jednání odborné komise svolané v průběhu závodu MČR v České Lípě dne 20. května 2006. 
Přítomni: M. Jurenka – Nova Racing, V. Zeman – 1. PTS Táborník, P. Dworschak – RC Autoklub Praha, 
J. Kapička – Bohemia Racing, M. Zvára – Model klub Svitavy, L. Kulhavý – RC Crash Team, P. 
Klatovský - Mini RC klub Benešov 
 
1. Předseda sekce obeznámil přítomné se zápisem z minulého závodu. 
Odborná komise vzala na vědomí. 
 
2. Odborné komisi byl podán návrh na změnu týkající se sestavení pořadí do rozjížděk podle pořadí 
dosaženého v průběžném hodnocení seriálu. 
Odborná komise návrh zamítla. 
 
 
Zpracoval:   Zdeněk Kapička  

Předseda sekce Buggy 1:8 I.C 
 
 

V Praze 21. května 2006 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Příloha 1: 
 
Mistrovství ČR RC Buggy 1:8 I.C. ve Svitavách 6.5.2006 
 
 

Okolnosti, které mě vedly k pořízení zápisu ze závodu zařazeného jako druhý podnik 
seriálu MČR RC Buggy 1:8 I.C. a byl pořádaný Modelklubem Svitavy nejsou nikterak příjemné. 
Mojí povinností je však zasáhnout a tento závod, který byl černým dnem a vrhá stín na naši sekci, 
označit jako odstrašující případ pro ostatní pořadatele. Skutečnostem které vedly ke konečnému 
ukončení závodu po kvalifikačních jízdách předcházelo mnoho chaotických a organizačně 
nezvládnutých momentů.  

Do závodu se přihlásilo cekem 49 jezdců a i přes to, že byla dráha perfektně připravena, 
přálo počasí, nepodařilo se pořadatelům závod zvládnout a dovést ke zdárnému konci.  

Ač si pořadatel v rozporu s platnými pravidly podmínil nutnost vybavení modelů 
personálními čipy, proběhlo nakonec měření na základě čipů zapůjčených pořadatelem aniž by 
kdokoliv z pořadatelů jezdce před závodem upozornil na tuto změnu a potřebu vymontovat 
personální čip z modelu.  

V průběhu závodu došlo hrubým způsobem k porušení doposud standardně používaných 
pravidel pro pořádání závodů. Nerad bych jmenoval, ale na vině jsou beze sporu všichni členové 
vedení závodu, jejichž funkce nebyli jezdcům ani známi. Mezi hlavní nedostatky vidím naprosté 
nezvládnutí časového harmonogramu. 

Mezi dalšími závažné nedostatky patří připuštění do závodu jezdců bez platné licence! 
Jako drobnost bych chtěl jen poukázat na nedostatečné vyznačení juniorských jezdců ve 

startovní listině, to jak pro potřeby vyhodnocení tak pro jasné oddělení jezdců s úlevou na 
startovném. 

Přidělení dalšího závodu MČR Modelklubu Svitavy podminuji zvážením všech okolností, 
které by dovolovali uspořádat plnohodnotný závod na úrovní MČR. Pořádajícímu klubu uděluji 
pokutu ve výši rovnající se třetině vybraného startovného a odevzdání startovného v plné výši za 
jezdce kteří se do závodu při prezentaci neprokázali platnou licencí pro danou kategorii a rok 
(částka bude použita pro potřeby sekce). S odvoláním na bod č. 1.5. ruším rozhodnutí odborné 
komise a výsledky závodu budou uznány v pořadí po odjetých kvalifikačních rozjížďkách. 

Tímto apeluji na ostatní pořádající kluby, aby při pořádání závodu byli důslední a vzali si 
ponaučení ze situace, která vznikla při svitavském závodě. 
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